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Styrelsemöte 2023-03-06 

Plats: Spegelsalen Fröknegårdskolan 17.00 

Närvarande: Camilla Nilsson, Karin Bergman, Anna-Carin Wigvall, Elisabeth Attner, Camilla Hansson, 

Anneli Walther Olsson, Jesper Pettersson. 

 

1. Mötet öppnas  

2. Komplettering och fastställande av dagordningen. 

3. Val av justerare: Jesper Pettersson och Camilla Nilsson 

4. Föregående protokoll är ännu ej justerat men skickat till justerare.  

5. Kallelse till årsmötet 2023-03-20 är publicerad på hemsidan, den kommer även att publiceras på 

Unikum. 

6. Konserter under våren: Det går framåt med arbetet med Musikcaféer i åk 7 och 8, datum är satta 

för dessa. Åk 9 arbetar på med sin musikal den är preliminärt inplanerad efter påsklovet. Troligen 

kommer Åk 8 också att ha en del spelningar på äldreboende i slutet av maj till dessa behöver man ta 

fram en repertoar ihop med eleverna som övas in. Det ser ut som om det finns möjlighet att 

genomföra en spelning på kulturnatten och ev. strandhugget. Karin håller i kontakten mer 

information på nästa möte. 

Musikklass showen i år var väldigt lyckad. Vi diskuterar möjligheten att den spelas upp en kväll i maj. 

Biljettförsäljning behöver då sannolikt organiseras.  

7.Vi planerar att sjunga i samband med IFK match, dels i foajén, dels mitt på plan i pausen. Tanken är 

att alla klasser ska delta och att 4–6 kören sjunger på ett ställe och 7-9 på ett annat. Anna-Carin 

återkommer med datum. 

8. Luciakonserter 2023: Inget nytt i nuläget.  

9.Musiklärarnas punkt: I nuläget är 15 elever antagna till årskurs 4. Några tillskott även till blivande 

åk 7. Sista dag för skolbyte denna vecka, slutgiltigt besked i nästa månad.  

10. Marknadsföring/event:  En omgång rekryteringsvykort kommer att skickas ut igen då 

musikklasserna är öppen för antagningar under hela året. Rektor Camilla har kollat upp möjligheten 

om att få tillgång till reklamfilmen som gjorts av den externa marknadsföringsfirman, tyvärr får vi inte 

det och kan då inte klippa ut korta bita från den i marknadssyfte. Tråkigt, då den filmen i sin helhet 

på FB/Inst har visats 11 000 ggr och sets av 5935 personer. Camilla Nilsson ska se om hennes Peter 

kan tänka sig att klippa ihop något av det material som filmats från föreningens sida.  
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11. Ekonomi: Det finns ekonomi till att stötta en förbättring av ljudsystemet i aulan och en mobil 

anläggning. Givetvis skall vi också söka pengar till det, lämpligen från Sparbanken. Jesper tar på sig 

att gå igenom vad som kan behövas och ta in offert från lämplig firma.  

12. Nästa styrelsemöte i samband med årsmötet 20/3. 

13.Camilla Hansson skall kolla med administratör på skolan om man kan lägga upp en Google 

plattform för styrelsen/föreningen. En plattform hade underlättat styrelsearbetet så att vi kan spara 

dokument kring konserter, protokoll mm på ett gemensamt ställe. Eventuellt skulle vi även kunna 

skriva protokollen direkt i ett Google dokument och på så sätt dela på denna uppgift då sittande 

sekreterare inte riktigt hinner med uppgiften. 

 

Vid datorn Elisabeth Attner  

 

 


